
 
 

 
 
 
 
    Österåker den 7 mars 2024 
 
 
Interpella*on: 
*ll Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher 
 
2017 fa3ades det beslut här i kommunfullmäk;ge om e3 stort projekt den så kallade 
Sverigeförhandlingen. Det är stora finansiella åtaganden för kommunen och det har varit 
många olika alterna;va lösningar avseende dragning av Roslagsbanan, krav på nybyggna;on 
av bostäder som måste uppfyllas mm. 
 
Nu har vi en ny mandatperiod och vi har inte få3 någon genomgång av status av de3a 
projekt och hur det förväntas utvecklas de närmaste åren.  
Kan Kommunfullmäk;ges ledamöter och ersä3are få en ordentlig genomgång med möjlighet 
a3 ställa frågor om utvecklingen, status och förväntad fram;d avseende 
Sverigeförhandlingen? 
 
 
 
 
 
Anna Maria Tipper 
Ledamot i kommunfullmäk0ge 
Ordförande i Roslagspar0et 
 
 
 


